



**LEMBAGA HASIL DALAM NEGERI MALAYSIA
BERSAMA MEMBANGUN NEGARA**

Kami merupakan organisasi pemungut cukai yang terulung sedang mencari individu yang profesional, dinamik, kreatif dan bermotivasi untuk menyertai Kumpulan Pengurusan kami.

TARIKH IKLAN : 9 Ogos 2011

JAWATAN

Pegawai Eksekutif (Penaksiran) Gred 41- Kontrak

KELAYAKAN

Memiliki Ijazah Sarjana Muda Perakaunan yang diiktiraf oleh kerajaan dari institusi-institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;

ATAU

Ahli Penuh Badan - Badan Ikhtisas Perakaunan yang diiktiraf oleh Kerajaan;

DAN

Kepujian Bahasa Malaysia (termasuk lulus Ujian Lisan) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.

SYARAT TAMBAHAN

CALON AWAM

Mempunyai sekurang-kurangnya 3 tahun pengalaman dalam bidang pengauditan korporat atau perakaunan syarikat atau akaun percukaian dalam syarikat.

BEKAS PEGAWAI LHDNM

Mempunyai sekurang-kurangnya 3 tahun pengalaman dalam bidang pengauditan seperti audit luar, audit meja dan audit di syarikat percukaian.

BIDANG TUGAS

Menjalankan aktiviti audit cukai.

Merancang kes untuk lawatan audit luar, membuat analisa penyata akaun dan kewangan pembayar cukai.

Mengadakan lawatan ke premis perniagaan pembayar cukai pada tarikh yang ditetapkan, menemuduga pembayar cukai serta membuat semakan ke atas dokumen kewangan di premis berkenaan dan menyelesaikan kes-kes audit.

Menyemak dan meluluskan taksiran pindaan, pembayaran balik, pemindahan fail, mematkan fail, pengagihan kes dan surat.

Mengendalikan rayuan pembayar cukai berkaitan dengan aktiviti audit cukai.

KRITERIA YANG DIPERLUKAN

- ✓ Berdaya saing, asertif, pemikiran kritis, dinamik serta matang.
- ✓ Bertanggungjawab, proaktif, daya inisiatif yang tinggi dan kemahiran interpersonal yang baik.
- ✓ Kebolehan bekerja secara berkumpulan, kemahiran komunikasi yang baik dalam Bahasa Malaysia dan Bahasa Inggeris. Berkemahiran dalam bahasa etnik seperti Mandarin, Tamil dan bahasa lain adalah satu kelebihan.
- ✓ Aktif dalam kegiatan luar terutama dalam bidang sukan, seni mempertahankan diri dan pasukan beruniform.

GAJI

Gaji Permulaan Adalah Berdasarkan Pengalaman

RM3000.00 – RM8000.00

CARA MEMOHON

Permohonan hendaklah dibuat melalui Laman Web JobsMalaysia (Kementerian Sumber Manusia) di <http://www.jobsmalaysia.gov.my>.

Semua permohonan tidak perlu dicetak/di pos ke LHDNM.

Nama calon-calon yang berjaya dipanggil menghadiri temu duga akan dipamerkan di Laman Web LHDNM dan akan dimaklumkan melalui surat. Pemohon juga digalakkan sentiasa menyemak melalui Laman Web LHDNM untuk mengetahui maklumat berkenaan.

TARIKH TUTUP PERMOHONAN

23 Ogos 2011